
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Város- és Gazdaságfejlesztési  

 Bizottsága 

4/2024. VGFB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság 2024. december 4-ei, rendkívüli üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József elnök, Fehérdi Zsuzsanna, Hartyáni László Imre, Kontschán Flórián 

Jenő, Molnár István, Szabó György, Szigeti Árpád Olivér és Papp Péter Attila bizottsági 

tagok  

Távol voltak:  Túri Bernadett bizottsági tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Gyuga Mihály József elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 8 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait. Jelezte, hogy a bizottság napirendje több új anyaggal egészült ki, Imrő 

János tájékoztatója a Bányászati Múzeum Interreg pályázatáról, Adorján Anett KEHOP Pluszban várható zöld-

kék infrastrukturális pályázati felhívás ismertetése, egy megkeresés Molnárné Fonott Gizellától, a Rosenberg 

utca utcanévváltoztatási kérelme, valamint Magasi Attila kérelme, hogy vizsgálják meg a Kossuth L u. és 

Alkotmány u. kereszteződésének forgalomtechnikai kérdését. Javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre és 

azok tárgyalási sorrendjére tekintettel a meghívott vendégekre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

41/2024. (XII. 4.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 2024. 

december 4-ei, rendkívüli ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

- Bányászati Múzeum Interreg pályázat 

- KEHOP Pluszban várható zöld-kék infrastrukturális pályázati felhívás ismertetése 

2.     A Képviselő-testület 2024. december 12-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

3. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

- Erzsébet liget belső útjának forgalmi rend módosítása  

- Molnárné Fonott Gizella Rosenberg utca utcanévváltoztatási kérelme 

- Magasi Attila Kossuth L u. és Alkotmány u. kereszteződése forgalomtechnikai vizsgálatának kérelme  

4. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

1. NAPIRENDI PONT: A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Gyuga Mihály József elnök a stranddal kapcsolatban elmondta, hogy a hétvégén az OIH Zrt. munkatársai 

által feltöltésre került a strand nagy medencéje. A szűrő berendezések, villamos rendszer átnézése megtörtént. 

Jelen állás szerint a nagy medence gépészeti, víztartási szempontból teljesen rendben van. 7 órán keresztül 

történt a feltöltés. Ezt követően beindították a szivattyút, szépen dolgozik, villamos szerkezeti, vegyszer 

adagoló elemeket cserélni kell. Ma a bizottsági ülés előtt bejárás volt, megnézték a kismedencét is, ott volt 

vízveszteség, az OIH Zrt. szakemberei és az általuk megbízott vízszerelő át fogja nézni. Bízik benne, hogy 

nem a medence csőrendszerével van a baj, talán csak valamelyik tolózár, szelep hibásodott meg. Azt az ígéretet 

kapták, jövő hétre átnézik ezeket, a testületi ülésen be fognak tudni számolni.  

Németh Gábor vezérigazgató kiegészítésként elmondta, a kiegyenlítő tartájok, szűrőterek is működőképesek. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, bízik benne, hogy a nyári indulással nem lesz gond. Polgármester úr 

kérése a 2025. 06. 09-ei dátummal történő indulás. 
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Bányászati Múzeum Interreg pályázat 

Imrő János pályázati referens elmondta, kiosztásra került a helyszínrajz, 3 m szélesség másfél széles murvás 

belső útkapcsolat épülne ki a központi főépületig és a 3 db bungalóhoz. A pályázatot a Pons Danubii nyújtja 

be, holnap lesz gyűlésük, ahol döntés fog születni arról, hogy melyik városnak mennyi összeg jut. Látható, a 

főépületben a későbbi kemping kapacitás miatt kialakításra fog kerülni több szoba, mosdó, valamint 

akadálymentes mosdó. 6 db szoba kerülne kialakításra, könnyűszerkezetes bungalók lennének, a végső 

támogatási összeg tekintetében lehet majd tudni, 2 vagy 3 kerül kialakításra. Végleges számokat nem kaptak 

a ház gyártójátál. A főépület tekintetében a parkoló kialakítása is függhet attól, költség szinten mi fér bele. 

Zöld sáv is feltüntetésre került, valamint egy mezítlábas park. Azért hozta be, hogy a bizottság véleményezni 

tudja. 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, a másik pályázatot a LÜN Kft. adta be 2023 év elején, a helyszínre 

vonatkozóan az önkormányzat adott hozzájárulást. Ennek keretében a bányavasút pályája lenne 

meghosszabbítva, a régi pince lenne hasznosítva. A majki parkerdő területén az erdészet kezelésében lévő 

meglévő utak felhasználásával 4 út kijelölését javasolják, a kezdés és végpont a Bányászati Múzeum lenne. A 

LÜN Kft. ennek az előkészítését végzi. 

Imrő János pályázati referens kiegészítésként elmondta, a főépülettel kapcsolatban 4-6 férőhelyes szobák 

kerülnének kialakításra. A bungalók 50-60 m2 közöttiek, ezek magasabb komfortfokozatúak lennének, a fő 

épület 25-30 fő elhelyezésére adna lehetőséget. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ez egy koncepció, konkrét tervet fognak látni. Beszélt Mike Istvánnal, 

véleménye szerint 5 bungaló is lehetne. Indulásként lehet 3, azért azt javasolná, húzzák szét, hogy később 

bővíthető legyen.  

Imrő János pályázati referens elmondta, a terület lefele ad bővítést lehetőséget, kiviteli tervezés után fog a 

helyére kerülni minden. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, korábban már beszéltek a múzeum fejlesztésével kapcsolatban, a vasút 

fejlesztés régebbi téma, ez is jó fejlesztési irány. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, támogat minden ilyen fejlesztést. Kérdése az volt, nem kéne-e 

turisztikai szakembert felvenni. Gondolják végig. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ez csak egy bemutatása egy pályázati lehetőségnek. Tudja támogatni 

ilyen szakember felvételét. Megköszönte a tájékoztatót, majd kérte Adorján Anett pályázati referenst, 

ismertesse a KEHOP pályázatot. 

Túri Bernadett bizottsági tag 16 óra 31 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 9 

fő. 

KEHOP Pluszban várható zöld-kék infrastrukturális pályázati felhívás ismertetése 

Adorján Anett pályázati referens elmondta, november végén volt lehetősége részt venni egy konferencián a 

tervezett KEHOP zöld-kék pályázat fejlesztési lehetőségről. Kezdik a bent lévő forrásokat is lehetővé tenni, 

2025-ben tervezik kiírni, ha úgy ítélik meg, az állomási, a Malom és felső tónak ez a pályázat kiváló lehetőséget 

biztosítana. Jelenleg 73 milliárd Ft-ot terveznek elkülöníteni, 60-70 pályázót szeretnének ebben részesíteni. 

Leírtak mindent, amire pályázni lehet, a csapadékvíz visszatartás lenne a cél és a tavakba a víz visszapótlása. 

Magas pályázati összeg kerül megítélésre, önerőt nem kell biztosítani. A pályázat benyújtásához több 

dokumentumot, koncepciótervet kell bemutatni, illetve egy előzetes költségbecslést, és megvalósítási 

tanulmányt is. Nagyon javasolják, hogy több szakember is legyen megkeresve. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, amikor beszélgetett Anettel, azzal az érzéssel jött ki, olyan elemeket 

tartalmaz ez a pályázat, ami forradalmi megközelítés a városi részhez. Oroszlány lehetőségei korlátozottak, de 

komoly zöldterületei vannak. Nagy összeg van benne, fontos lenne a vízfolyások revitalizációja, több patak 

van, ami rossz állapotban van. Fontos lenne, hogy vissza tudják az a vizet vezetni, ami a szennyvíz tisztító 

telepről kijön. Bízik benne, lesznek olyan esőkertek, amik jó helyre kerülnek. Azért kérte, hogy hozzák be 

gondolatébresztőnek. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, látja a pályázat rendszerét, település szintű fakataszter készítése is 

lehetne, ez nagy munka, drága is. Zöld folyosó kialakítása jó lenne. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint a Haraszthegy is lehetne további akcióterület. A bizottság elé 

biztos be kell hozni a két tó kérdését, a hódcsalád jelenlétét, az állomási két tóval kapcsolatban hogyan képzeli 

tovább a bizottság. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester hozzátette, ez szép lenne, ha meg is valósulna, most arról kéne dönteni, 

most készül a költségvetés, milyen tervezési költségeket tud bevállalni. El lehet indulni a gondolkodással 

akkor, ha vízügyes szakemberek bevonásával készülne egy tanulmányterv. Biztos, hogy a tavak revitalizálását 

meg lehetne oldani, legalább árajánlatot kérjenek be, ha erre van lehetőség, tervdokumentáció elkészítésére. 
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El kéne indulni egy irányba, ehhez tervek kellenek, ahhoz a bizottság is tud véleményt alkotni. Lehet célirányos 

tervezési költség. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a bizottság javasolhatja az ezen a vonalon való elindulást, javasolhatja, 

mi lehet akcióterület, de bármilyen költséget tudjon mondani, azt nem tud.  

Bartalus László osztályvezető hozzátette, meg kéne fordítani, költségvetési sor van, tervezés sor, van forrás. 

Ha ezt tudja vállalni 2025 évben is a testület, akkor lehet tervezni, az akcióterületeket kell meghatározni. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ez csak egy bemutató volt, javasolta, jövő év elején térjenek rá vissza.  

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, az 50 M Ft sok másra is kell. Sok tervezés lesz jövőre, lesz 

még út, parkoló tervezés, gondolják végéig mik azok a projektek, amiket meg szeretnének terveztetni. Kezdjék 

el gondolatilag és stratégiailag is. Ebben kérné a bizottságot, gondolják végig, miket kéne megvalósítani, abból 

kijöhet olyan, ami hosszútávon megvalósul, meg kell beszélni, induljanak el egy út mentén. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, korábban elkészült Malom-tó IFFA dokumentációja, 

javasolta, nézzék meg, ebből el lehet indítani ezt a közös gondolkodást. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, ami meglévő terv, vagy frissítésre szorul. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, osztályvezető úrral beszéltek, utakra, parkolókra vannak konkrét 

tervek, be fogják hozni bizottság elé. A jövő évben indítsák el ezeket.  

Adorján Anett pályázati referens 16 óra 56 perckor elhagyta az ülést. 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2024. december 12-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

A távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III. 15.) önkormányzati rendelet módosítása 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, olyan kormányzati szándék jelenik meg, melyben annak vizsgálatát 

kérik, nézzék meg annak lehetőségét, hogy költségosztókat milyen feltételek mellett lehet felszerelni. Ez egy 

első lépés lehet ebben a kérdéskörben. Nagyon szeretné, ha visszajönne az az időszak, amikor nagy tömböknek 

szigetelése, ablakcsere pályázata lenne, olyan mértékben elszálltak az energiaárak, hogy a lakóközösségek 

magukra nézve kötelezőnek vehetnék azt, hogy elébe mennének a költségmegtakarításnak. A régi szelepek is 

használhatatlan állapotban vannak sok lakóháznál. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, egy megtakarítási normát kell meghatároztatni, amit az 

MVM adott, átlagos és elfogadható. A jogszabály azt írja elő, 2027-ig ezt a vizsgálatot kötelező elvégezni. Ez 

pénzbe fog kerülni az önkormányzatnak is. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 0,15 nagyon lanyha, a 70-es évektől központi fűtés van, mindig van 

egy-két lakóközösség, aki a költségcsökkentés minimumát sem csinálta meg. Nagyon magas összegekkel van 

támogatja a rezsicsökkentéssel kormányzat a lakásokban a gázfogyasztást. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

42/2024. (XII. 4.) határozata 

„A távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III. 15.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A távhőszolgáltatásról szóló 7/2012. (III. 15.) önkormányzati 

rendelet módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Papp Péter Attila bizottsági tag jelezte, hozzáértő képviselő társára hallgatva szavazta meg. 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

43/2024. (XII. 4.) határozata 
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a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Változtatási tilalom elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet 

Szabó György bizottsági tag elmondta, az előző városvezetéshez írt indítványt, örült, hogy nyitott fülekre 

talált most, szükség van a piacra. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

44/2024. (XII. 4.) határozata 

a „Változtatási tilalom elrendeléséről szóló önkormányzati rendelet” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Változtatási tilalom elrendeléséről szóló önkormányzati 

rendelet” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Gyuga Mihály József elnök röviden ismertette az előterjesztést. Kérte, aki támogatja az előterjesztést, 

kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

45/2024. (XII. 4.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

A Képviselő-testület 2025. évi munkaterve 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a júniusi időpontot szokta kérni, hogy egy héttel hozzák előbbre, most 

nem kéri. 

Szabó György bizottsági tag hozzátette, ő szerette volna, hogy pénteki napokon tartsák a testületi üléseket. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József elnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

46/2024. (XII. 4.) határozata 

„A Képviselő-testület 2025. évi munkaterve” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2025. évi munkaterve” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

2. NAPIRENDI PONT: A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

Erzsébet liget belső útjának forgalmi rend módosítása 
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Bartalus László osztályvezető ismertette a kérelmet. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az evangélikus templom melletti terület parkolóvá alakításának a 

tervezését szeretné megcsinálni, ezzel együtt lehetne kezelni, annak a tervezése fontos lenne. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a kérelemről. 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

47/2024. (XII. 4.) határozata 

az Erzsébet liget belső útjának forgalmi rend módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

az Erzsébet liget belső útjára – a Flórián téri parkoló végétől a II. Rákóczi Ferenc Klubkönyvtárig – hatályosan 

„Mindkét irányból behajtani tilos” közúti jelzőtábla és „Kivéve engedéllyel” kiegészítő tábla kihelyezésével a 

helyi közúti forgalmirend módosítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Molnárné Fonott Gizella Rosenberg utca utcanévváltoztatási kérelme  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, Molnárné azt szeretné, hogy nevezzék át Ugrik Alíz utcára a 

Rosenberg utcát, a lakás elé mellszobrot is lehetne kitenni. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, helyesebbnek tartaná, ha az ott lakók véleményét 

felmérnék, egyet értenek-e ezzel. 

Molnár István bizottsági tag javasolta, most erről ne döntsenek, előtte átfogóbban vizsgálják meg. 

Hartyáni László bizottsági tag véleménye szerint nem kell utca átnevezés, hanem az ott lévő teret nevezzék 

el és emléktáblát tegyenek ki. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, akárhol járt eddig, a jeles szülötteknek egy-egy emléktába ki van téve, 

szép emléket állítva nekik. 

Hartyáni László bizottsági tag elmondta, ehhez nem kell a lakók véleményét kérni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag felhívta a bizottság figyelmét arra, hogy néhány kommunista utca elnevezés 

miatt évek óta törvénysértési mulasztásban vannak. 

Gyuga Mihály József elnök felajánlotta, ír a hölgynek egy levelet, hogy a bizottság nem javasolja az utca 

átnevezését, hanem az épületre emléktábla kihelyezését javasolja. Kérte, aki támogatja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

48/2024. (XII. 4.) határozata 

Molnárné Fonott Gizella Rosenberg utca utcanévváltoztatási kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy levélben tájékoztatják Molnárné Fonott Gizellát, hogy a bizottság nem javasolja az utca átnevezését, 

hanem az épületre emléktábla kihelyezését javasolja. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Magasi Attila Kossuth L u. és Alkotmány u. kereszteződése forgalomtechnikai vizsgálatának kérelme 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, Magasi Attila kérte, a Kossuth L. u. ahogy belemegy az Alkotmány 

utcába, ott rendkívül veszélyes visszakanyarodni az Alkotmány utcára, azt javasolta, mi lenne, ha a bizottság 

támogatná, hogy bemenne a forgalom a volt kis benzinkúthoz, stop tábla kihelyezésével. Kérte, aki nem 

támogatja a kérelmet, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a kérelemről. 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 nem szavazattal elutasította, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

49/2024. (XII. 4.) határozata 
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Magasi Attila Kossuth L u. és Alkotmány út kereszteződése 

forgalomtechnikai vizsgálatának kérelméről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja Magasi Attila Kossuth L u. és Alkotmány u. kereszteződése forgalomtechnikai vizsgálatának 

kérelmét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérése az volt, hogy készüljön egy összefoglaló a lebontott Ady mozi 

freskóiról. Már interpellálta az előző testületnél, akkor semmi nem történt. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József elnök a bizottság ülését 17 óra 30 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József    

 elnök   bizottság tagja 


